
Δημοτικό Σχολείο Ταξιαρχών, τάξη Β,  Βασίλης Γεωργολόπουλος 

Όνομα:_____________________________________        Τετάρτη  23  Σεπτεμβρίου 2015 

 

                 Τα ρήματα που τελειώνουν σε                     

–αίνω γράφονται με αι.  

π.χ. μπαίνω, βγαίνω 

Εξαιρούνται τα ρήματα μένω, δένω, 

πλένω (και τα σύνθετά τους, π.χ. επιμένω) 

                Όλα τα ρήματα που τελειώνουν σε    

–ώνω γράφονται με ω. 

π.χ. μαλώνω, απλώνω. 

1. Γράφω τα παρακάτω ρήματα στις ομάδες τους: 

Μαθαίνω, απλώνω, δένω, κλειδώνω, ανεβαίνω, τεντώνω, μένω, μαλώνω, πηγαίνω, τεντώνω, 

πλένω, μπαίνω, επιμένω, κατεβαίνω, περιμένω 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Γράφω τι κάνω με το κάθε εργαλείο. 

Με το κλειδί κλειδώνω 

Με το σίδερο  

Με το καρφί  

Με τον φορτωτή  
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-ώνω 


